

# Mga Tahas ug mga Responsibilidad

## PROGRAMA SA PANGSERBISYO NGA MISYONARYO

<b>Mga Ginikanan o mga Nag-atiman</b>	Adunay importanting tahas sa wala pa ug atol sa usa ka misyonaryo nga pagserbisyo. Magtrabaho isip kabahin sa grupo nga magdesinyo sa plano sa pangserbisyo nga misyon. Magdasig ug mosuporta sa ilang misyonaryo atol sa iyang pagserbisyo.
<b>Bishop</b>	Magtudlo sa uban mahitungod sa programa sa pangserbisyo nga misyonaryo. Mag-andam sa <b>tanang</b> young men ug young women sa pagserbisyo og misyon, dili igsapayan ang kahimsog sa panglawas ug mga kapabilidad. Makigtambayayong sa lider sa pangserbisyo nga misyon aron sa pagpalambo og usa ka talagsaong kasinatian sa misyon.
<b>Presidente sa Stake</b>	Magsilbing eklesyastikal nga lider sa pangserbisyo nga misyonaryo. Motakda sa mga gilauman sa espirital nga bahin ug sa linihokan. Makigtambayayong sa lider sa pangserbisyo nga misyon aron sa pagpalambo og usa ka talagsaong kasinatian sa misyon. Kanunay nga mointerbyo sa matag misyonaryo kalabot sa pag-uswag ug katakos.
<b>Lider sa Pangserbisyo nga Misyon</b>	Gitawag ug gi-set apart sa Area Seventy. Magserbisyo isip ang mahinungdanon nga dugtong tali sa mga presidente sa stake, manggihatagon nga mga organisasyon, ug mga pagpadagan sa Simbahan aron sa pagpangita og umaabot nga mga buluhaton ug aron sa pagpahaum sa pangserbisyo nga mga misyonaryo sa labing maayo nga mga buluhaton alang sa ilang talagsaong mga kahimtang. Motabang sa mga misyonaryo nga makab-ot ang mga gilaoman sa mga organisasyon nga ilang giserbisyon ug aron makabaton og buhong ug espirital nga kasinatian isip usa ka misyonaryo.
<b>Komunidad ug Manggihatagon nga Kaabag (dili gipanag-iya sa Simbahan nga organisasyon)</b>	Maghatag sa pangserbisyo nga mga misyonaryo og usa ka positibo nga kahimtang sa buluhaton sa pagserbisyo diha sa komunidad o sa manggihatagon nga mga organisasyon. Makigtambayayong sa mga lider sa pangserbisyo nga misyon aron sa pagsuporta sa pangserbisyo nga mga misyonaryo diha sa ilang mga tumong.
<b>Tigdumala sa Operasyon [Operations Manager]</b>	Responsable sa Simbahan o komunidad nga pangserbisyo nga mga organisasyon. Motabang sa matag pangserbisyo nga misyonaryo nga makaangkon og usa ka bililhon nga kasinatian samtang nagserbisyo. Magdumala sa inadlaw-adlaw nga trabaho sa mga misyonaryo. Makig-komunikar sa mga lider sa pangserbisyo nga misyon.
<b>On-Site nga Suporta</b>	Motabang sa pagdumala sa mga misyonaryo sa dapit nga gitahas nga serbisyon. Motabang sa tigdumala sa operasyon sa pagkab-ot sa mga tumong sa operasyon. Makig-komunikar sa mga lider sa pangserbisyo nga misyon.
<b>Magtatambag sa Pagpalambo [Development Counselor]</b>	Makigkita sa matag pangserbisyo nga misyonaryo aron sa pagpalambo og mga kahanas sa kinabuhi ug bokasyonal nga kalamboan. Motino ug mo-follow up sa taas og tagal nga mga tumong.
<b>Area Seventy</b>	Makahatag og eklesyastikanhong pagdumala ug direksyon alang sa programa sa pangserbisyo nga misyonaryo sulod sa usa ka gitino nga hiyograpikanhong utlanan. Motawag ug mo-set apart og mga lider sa pangserbisyo nga misyon.